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第十二周■周六

晨兴喂养

诗一三三 1 ～ 3“…弟兄和睦同居，是何等的善，
何等的美！这好比那上好的油，浇在亚伦的头
上，…好比黑门的甘露，降在锡安山；因为在
那里有耶和华所命定的福，就是永远的生命。”

结三四 26“我必使他们…成为福源，我也必叫雨
按时落下；那必是赐福的雨。”

诗篇一百三十三篇是一位圣民上锡安时，因弟
兄在一里同居，有耶和华所命定的福而有的赞美。
当锡安被建造，神安息在那里，并居住在耶路撒冷
时，…我们就有了聚集的地方，并且能在一里同
居。这是何等的善，何等的美！（圣经恢复本，诗
一三三 1注 1）

神永远的生命（约三 16，弗四 18），是神命定给
那些在召会生活里，在一里同住之人的福。…诗篇
一百三十三篇预表召会生活，最高的生活，弟兄在
一里同住的生活。这样的生活使神进来，以施膏的
灵、滋润的恩典和永远的生命祝福我们（诗一三三 3
注 3）。

信息选读

〔在以西结三十四章二十六节〕主应许，不仅祂
的子民要蒙受神的赐福，祂也要使他们成为福源。…
首先，我们自己得享主的祝福；然后，祂要使我们
成为别人的福源，叫别人也得着供应。

主应许“那必是赐福的雨”。…在地方召会的
聚会中，许多时候我们感觉不仅有流，也有赐福的

WEEK 12 — DAY 6
Morning Nourishment

Psa. 133:1-3 …How good and how pleasant it is for brothers to dwell in 
unity! It is like the fine oil upon the head that ran down…; like the 
dew…that came down upon the mountains of Zion. For there Jehovah 
commanded the blessing: Life forever.

Ezek. 34:26 …I will make them…a blessing, and I will cause the showers to 
come down in their season; there will be showers of blessing.

Psalm 133 is the praise of a saint, in his going up to Zion, concerning 
Jehovah’s commanded blessing on brothers who dwell in oneness. When Zion 
is built up and when God is resting there and dwelling in Jerusalem,…we have 
a place where we can gather and where we can dwell together in oneness. How 
good and how pleasant this is! (Psa. 133:1, footnote 1)

The eternal life of God (John 3:16; Eph. 4:18)…is commanded by God as a 
blessing to those who dwell together in oneness in the church life….Psalm 133 
typifies the church living—the highest living, a living in which the brothers 
dwell together in oneness. Such a living causes God to come in to bless us 
with the anointing Spirit, the watering grace, and the eternal life. (Psa. 133:3, 
footnote 3)

Today’s Reading

[In Ezekiel 34:26] the Lord promised not only that His people would receive 
His blessing but also that He would make them a blessing….First, we ourselves 
will enjoy the Lord’s blessing, and then He will cause us to become a source of 
blessing to others so that they may be supplied.

The Lord promises that there will be “showers of blessing.”…Many times 
in the meetings of the local churches we sense that something is not only 
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雨降下。有时候，甚至聚会后回到家里，我们觉得
赐福的雨仍在降下，临到我们。这是最有力的记
号，表明主的祝福是在地方召会之上。祂按时并及
时的赐下赐福的雨（以西结书生命读经，二二八至
二二九页）。

主在〔启示录三章十二节〕的应许，不是要给我
们什么，乃是要使我们成为什么。我们每次想到主的
应许，总是想祂要给我们一些东西。按照我们的观
念，应许乃是与祝福有关。对于我们，若没有祝福，
就不能算是应许。但在三章十二节，主不是说，“我
要给他…”乃是说，“我要叫他…作…”在十二节，
主不是应许要给我们圣别，或是属天的福气；在这
里，祂乃是应许要叫我们成为神殿中的柱子。

成为神殿中的柱子，包括了两件事—变化和建造。
自从我来到美国之后，我的负担一直就是这两件事。主
能给我们最大的祝福，就是变化我们，并把我们建造到
祂的殿中。…什么叫作成为神殿中的柱子？…那些达
到非拉铁非召会程度的人，里面就有正确的领会力。
我们若是够上了这个程度，就是预备好让主来变化我
们。我们若把从主领受的微小力量用在主的话上，并向
主认真，那我们就是预备好被变化，并且在正确的地位
上，让主使我们成为柱子。这要求我们首先经过变化，
成为贵重的材料，然后再被建造成为柱子。我们这些本
是泥土的人，怎能成为神殿中的柱子？唯有借着从泥土
变化成为宝石，然后被建造在神的建造里，此外别无他
路。…二章十七节…指明我们借着吃祂作隐藏的吗哪，
就能变化成为一块白石。这真是最大的祝福。这关系到
我们这个人，因为这关系到我们的所是。最大的祝福，
不是主给我们什么，乃是主使我们成为什么（启示录生
命读经，四三四至四三五页）。

参读：诗篇生命读经，第四十二篇；耶利米书生
命读经，第二十篇；召会的治理与话语职事，第五篇。

flowing but also coming down like a shower. Sometimes even at home after the 
meeting, we have the sense that the showers of blessing are still coming down 
upon us. This is the strongest sign that the Lord’s blessing is upon the local 
church. He sends us showers of blessing in season, so timely. (Life-study of 
Ezekiel, pp. 183-184)

The Lord’s promise in Revelation 3:12 is not to give us something but to 
make us something. Whenever we think of the Lord’s promises, we always 
think that He will give us something. According to our concept, a promise is 
related to a blessing. To us, without a blessing, there can be no promise. But in 
3:12 the Lord did not say, “Him I will give”; He said, “Him I will make.” In 3:12 
the Lord does not promise to give us holiness or a heavenly blessing. No, here 
He promises to make us become something—a pillar in the temple of God.

Becoming a pillar in the temple of God involves two things—transformation 
and building. Since I came to this country, my burden has been on these two 
matters. The greatest blessing the Lord can render us is to transform us and to 
build us into His temple….[What does it mean] to be made a pillar in the temple 
of God?…Those who have reached the level of the church in Philadelphia have 
the proper understanding within them. If we are on this level, then we are 
ready for the Lord to transform us. If we use the little power we have received 
of the Lord on His word and mean business with Him, then we are ready to be 
transformed and are in the proper position for the Lord to make us a pillar. This 
requires that we firstly be transformed into precious material and secondly 
that we be built into a pillar. How can we, who are clay, become a pillar in God’s 
temple? There is no way except to be transformed from clay into precious stone 
and then to be built into God’s building….Revelation 2:17…indicates that we 
can be transformed into a white stone by eating Him as the hidden manna. This 
is truly the greatest blessing. This involves our very being, for it is related to 
what we are. The greatest blessing is not what the Lord gives us, but what the 
Lord makes us. (Life-study of Revelation, p. 370)

Further Reading: Life-study of the Psalms, msg. 42; Life-study of Jeremiah, 
msg. 20; CWWL, 1957, vol. 2, “The Administration of the Church and the 
Ministry of the Word,” ch. 5



第十二周诗歌 WEEK 12 — HYMN
 I love my Lord, but with no love of mine

Experience of Christ — Love for Him
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2. Thou, Lord, alone, art all Thy children need, 

    And there is none beside; 

From Thee the streams of blessedness proceed, 

    In Thee the bless’d abide. 

Fountain of life, and all-abounding grace, 

Our source, our center, and our dwelling-place. 
 

 From my spirit within flows a fountain of life
Experience of God — As Life
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第十二周申言
Composition for prophecy with main point and sub-points: 

 

2. In the fresh, tender grass Jesus makes me lie down; 

  He leads me by waters of rest; 

No more struggle and strain; all self-effort is vain; 

  In the flow I am perfectly blessed. 
 

3. Jesus called me one day to the Holiest Place, 

  To live in His presence divine; 

Hallelujah, I’ve heard an encouraging word: 

  “Abide—you’re a branch in the vine.” 
 


